
 
GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

30.9.2014 
 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 43/4 mandag d. 29. september 2014 kl. 19.30 i hus nr. 45 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 
 Knud Erik Madsen Næstformand (45) 

Leif Larsen  Kasserer  (21) 
Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 

 Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 
 Tom Sund  Suppleant  (23) 
 Karin Eriksen Suppleant  (40) 
  
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af referat. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Tom (23) og Poul (14) deltager i et møde på kommunen mellem repræsentanter for 
grundejerforeningen, forvaltning i Herlev kommune, Borgmesteren og formanden for 
Teknik og Miljø udvalg. Mødet finder sted 2. oktober. 
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
En beboer har henvendt sig ang. brug af varmecentralen til et arrangement for 
grundejerforeningens medlemmer. Da bestyrelsen endnu ikke har modtaget tilbud på 
afskærming af varmeveksleren, så varmecentralen kan bruges af beboerne, som vedtaget 
på generalforsamlingen, vil bestyrelsen rykke for dette tilbud, inden der tages stilling til 
henvendelsen. (01-10-2014: tilbud er nu modtaget) 
 
Bestyrelsen har modtaget en opfordring fra 7 huse på, at få afsat midler på budgettet for 
2015, til fældning af træer ind mod Vejringevej. Grønt udvalg arbejder pt. med sagen. 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Bestyrelsen har modtaget en mail fra et snerydningsfirma, der tilbyder saltning og 
snerydning til fast pris. Bestyrelsen vil få et tilbud og sammenligne det med det vi betaler til 
Herlev kommune for den ydelse. 
 
Bestyrelsen har ikke hørt nærmere fra Herlev kommune ang. vejlukning. Så hvordan 
kommunen forventer sagen skal køres, kan bestyrelsen desværre ikke svare på endnu.  
 



Bestyrelsen har henvendt sig til kommunen ang. oversigtsforholdene ved udkørslen til 
Gammelgårdsvej. Bestyrelsen har dog ikke fået svar endnu. 
 
Varmeudvalget: 
Se under hendvendelser fra medlemmer.  
 
Grønt udvalg: 
Trænk på Gammelgårdsvej har sat hegn op i opkørslen, samt nyplantet flere planter op af 
hegnet. Alt er opfyldt efter den aftale, bestyrelsen havde med Trænk. 
 
Der har været afholdt møde i grønt udvalg. Hovedpunkterne var henvendelsen fra 7 huse 
ang. træer mod Vejringevej, topkapning af op til 4 træer, samt området omkring opkørslen 
fra Gammelgårdsvej. 
 
Info udvalg: 
Intet  
 
Materieludvalg: 
Intet. 
 
Festudvalg: 
Der mindes om, at der afholdes juletræstænding søndag d. 23/11 kl. 16.00. 
 
Velkomstudvalg: 
Er klar til at byde beboerne i nr. 4 velkommen. 
 
Legepladsudvalg: 
Bestyrelsen har ikke haft held med at finde en uvildig legeplads-konsulent. Det ser ud til, at 
alle konsulenterne er ansat af legeplads firmaer. Bestyrelsen vil dog lede videre efter en 
uvildig konsulent. 
 
Punkt 5: Økonomi. 
Leif (21) gennemgik regnskabet pr. 31.august og det gav ikke anledning til kommentarer.  
6 huse er foran med betalingerne til grundejerforeningen og 2 huse er bagud.  
 
Punkt 6: Eventuelt 
Intet. 

 
 

Mødet sluttede kl. 22.00 
 
 
 

Bestyrelsen 


